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اظهارات رهبر تشکیلات آزادی خواه قره باغ درخصوص انتخابات مجلس آذربایجان

رهبر تشکیلات آزادی خواه قره باغ: دستهای پشت پرده ای وجود دارد. برخی ها از سخنان عادلانه در مورد قره باغ و

فعالیت در این حوزه ناراحت هستند. آنها نمی خواهند عاکف نقی در صحن مجلس سخنرانی کند.

آران نیوز- عاکف نقی، رهبر تشکیلات آزادی خواه قره باغ در مورد خاطره هایی که در ذهن از انتخابات پارلمانی 2015
آذربایجان برجای مانده، اظهار داشت: متاسفانه این دوره از انتخابات در مقایسه با سالهای گذشته نوعی پس روی مشاهده می
شد. یعنی در سطح وسیعی تقلب صورت گرفت. از طرف دیگر میزان عدم شرکت مردم نیز خیلی زیاد بود. اغلب مردم تمایلی به

شرکت در انتخابات نداشتند. اصل مهم در انتخابات این است که نباید نامزدهای نامطمئن وارد مجلس شوند.
وی افزود: برگزارکنندگان این انتخابات اشتباهات زیادی انجام دادند و خودشان می دانند که با این کار به حاکمیت خودشان
ضربه خواهند زد. هر انتخابات صرفنظر از آنچه که هرکسی انتخاب شود، باید در محیطی سالم برگزار شود. اگر فردا حادثه ای

رخ دهد مطمئن باشید که زمینه های ایجاد آن حادثه در این انتخابات فراهم شده است. برگزارکنندگان این انتخابات باید
مسئولیت خود در برابر خدا و ملت آگاهی داشته باشند.

رهبر تشکیلات آزادی خواه قره باغ(قات)، در رابطه با مراجعه این سازمان به مراکز قانونی گفت: مسائل موجود را نظام مند
کردیم. یکی از مسائلی که در انتخابات امسال از آن چشم پوشی شده بود استفاده رایگان از پخش برنامه تلویزیونی بود. در این

دوره از انتخابات به یکباره اعضای حزب آذربایجان نوین اظهار داشتند که ما نیازی به پخش تلویزیونی نداریم.
وی در ادامه افزود: البته طبیعی است که ایشان حرفی برای گفتن ندارند. گذشته از این در روز انتخابات فعالیت خاصی از سوی

شرکت کنندگان در انتخابات مشاهده نمی شد. اما برخلاف آن آمارهای زیادی به نمایش گزارده شد. گفتند 50 ایل 60 درصد
شرکت کننده در انتخابات وجود دارد. تقلبهای زیادی انجام گرفت. ما هم به این دلیل به رئیس کمیته انتخابات، رئیس دادگاه

عالی، رئیس جمهور و دادستان کل نامه شکایتی ارسال کردیم. منتظر جواب اعتراض خود هستیم. من همیشه بر رعایت قوانین
تاکید داشته ام. ملت باید خودشان را مدیریت کنند. به همین دلیل نمی خواهم به تشکلهای بین المللی مراجعه کنم. چرا که به

عدالت آنها اصلا اعتمادی ندارم.
عاکف نقی در پاسخ به این سوال که چرا نمی خواهند شما به عنوان رئیس این تشکیلات در پارلمان حضور داشته باشید، اظهار

داشت: برخی از حامیان من نیز همین سئوال را از من می پرسند. بسیاری از مردم روحیه مناسبی ندارند. اکثر مردم و حامیان
من مطمئن بودند که من وارد مجلس خواهم شد. معلوم شده که دستهایی پشت پرده وجود دارد. برخی ها از سخنان عادلانه
عاکف نقی در مورد قره باغ و فعالیت او در این حوزه ناراحت هستند. آنها نمی خواهند عاکف نقی در صحن مجلس سخنرانی

کند.
اولین گام من ایجاد کمیسیون قره باغ در مجلس بود. من می خواستم به همراه 4 الی 5 نفر فراکسیونی به نام فراکسیون قره

باغ را ایجاد کرده و هر دو ماه یکبار موضوع قره باغ را مورد بحث و تبادل نظر قرار دهیم.
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